
At damp, holder mig fra at ryge ca 20 smøger om dagen.  

I cigaretter er der ca 4000 tilsætningsstoffer, det er kræft fremkaldende, det skader din biologiske 

struktur, det skader ozon laget plus at det skader alle omkring en.  

Alligevel, så vælger i at sidde så strenge regler på damp? Er det fordi det truer tobaksindustrien?  

Kan kun se positivt ved at have legalt damp, fremfor cancer stænger.  

At ville gøre det ulovligt, i burde skamme jer.  
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